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Distributionsliste:
Forældrebestyrelsens medlemmer

Referent: Lone Olesen

Nr. Emne Ansvarlig

0. Mødedeltagere
Trine Gram, Camilla Møller Madsen, Mette Oster Østergaard, Rikke Sønderby Larsen,
Lene Kamp Kronholm, Lone Nielsen, Simone Lindekilde, Jette Toft og Lone Olesen

1. Godkendelse af referat fra sidst
Referatet gennemgået og godkendt.

2. Dialogforum – Trine
Trine fortalte lidt om, hvad der blev fremlagt og diskuteret på sidste dialogforummøde.

3. Det nye tilsyn – KIDS
Jette fortalte lidt om, hvad KIDS går ud på.

4. Arbejdslørdag
Jette sender liste med arbejdsopgaver rundt til bestyrelsen, når hun har været rundt på
legepladsen med Bent og kigget legepladstilsynsrapporten igennem. Invitationen til
arbejdsdag samt listen med opgaver lægges ud på stuerne og på Aula lige efter
sommerferien. Sidste frist for tilmelding skal hedde d. 23. august, som er datoen for vores
næste bestyrelsesmøde, hvor vi planlægger de sidste detaljer.

Hegn
Trine og Rikke vil gerne være tovholdere på få sat hegn op mandag og onsdag i uge 26.
De laver et skriv og sender til Jette, som hjælper med at få det lagt på Aula, hvorved vi
håber, at nogle af forældrene har lyst til at komme og hjælpe til eller at gå en tur med en
hakke.

Jette
Lone

Trine
Rikke
Jette

5. Forældremøde i september med valg til bestyrelsen –
Ny medarbejderrepræsentant fra Dagplejen

Jette undersøger, om vi kan få en ekstern foredragsholder ud til forældremødet. Mødet
afholdes i sidste halvdel af september. På valg er Rikke, Mette og Lone. Mette og Lone
modtager gerne genvalg, og Rikke tænker lige over det.

Umiddelbart efter valgmødet, skal vi have lavet en A4-side med billeder og navne på
bestyrelsesmedlemmerne, som sendes ud på Aula og hænges på opslagstavlerne ved
stuerne. Vi skal huske at tage billeder på valgaftenen, så vi kan få lavet oversigten
umiddelbart efter.

Lone Nielsen træder ud af bestyrelsen, og Sarah Dyrvig tiltræder pr. 1. oktober som
medarbejderrepræsentant fra dagplejen.

Jette

Lone O.
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6. Siden sidst

Aula
Vi bruger fremad Aula til bestyrelsens korrespondancer.

Fra Dagplejen og Børnehaven
I dagplejen fylder snakken om vuggestue en del, og nogle af dagplejerne føler, at deres job
er i fare, så der er en lidt presset stemning ift. vuggestuesnakken, der florerer.

I børnehaven fylder snakken om KIDS lige nu, men der fornemmes en positiv stemning
omkring det i huset. Derudover er der fokus på de nye børn, der er startet rundt på stuerne
og den gode overgang fra dagpleje til børnehave.

Fra Forældre
Vi vil gerne have lukket legepladsen op for offentligheden udenfor børnehavens åbningstid,
når de nyplantede træer er blevet hegnet ind. Når vi er klar til at lukke op for offentligheden,
skal vi have lavet nogle klare regler for brugen af legepladsen. Eks. skal legesagerne
lægges på plads efter brug, da der ofte bliver slået græs i weekenderne, og pædagogerne
og børnene gør meget ud af om fredagen at få ryddet ordentligt op. Derudover skal man
selvfølgelig behandle legepladsen ordentligt. Vi kan starte det op som en forsøgsordning
for at se, om det fungerer.

Alle

7. Næste møde d.

Tirsdag d. 23. august. Lone Nielsen bager kage Alle
Lone N.


